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Kdo a kdy bude nést odpovědnost za oficiální vládní
covidové dezinformace?
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Bude za oficiální covidové lži

někdo někdy nést odpovědnost?

Kdo se naočkuje přece už

nikdy neonemocní, nikoho

nenakazí a je bezinfekční.

Šíření této vládní lži posloužilo k

diskriminaci neočkovaných,

kteří se stali občany druhé

kategorie se zakázaným

vstupem na určená místa a zákazem cestování. Jakýkoliv odlišný

názor od narativu byl vytěsňován z masmédií, jeho zastánci byli

dehonestováni a označeni za dezinformátory a antivaxery.

Mikrobioložka a viroložka Hana Zelená přesně popsala, co se dělo.

Ať už si myslíme o existenci resp. neexistenci covidu a virů obecně

cokoliv, pro spící většinu je důležité, aby podobné názory zaznívaly

veřejně a z médií, na které jsou doposud zvyklí. Z cyklu

nezapomeneme.

Úvodní signatářka Charty 2022, byla hostem Do kříže polemického

pořadu RTVS. Velmi otevřeně hovořila o segregaci českých občanů

na očkované a neočkované, o nálepkování a dehonestování českých

odborníků, kteří se nebáli říci svůj názor na pandemii covid-19 a byli
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označeni za dezinformátory a antivaxery. Konstatovala, že byla

zastavena jakákoliv vědecká diskuze a prosazoval se jen vládní

narativ. Po dvou letech, kdy se ukázalo, že „dezinfomace“ jsou

pravdivé informace je čas na alespoň na omluvu. Dočkáme se jí?

Kompletní video na webu RTVS. Slovensko nemá tak výrazné

osobnosti jako jsou ty kolem SMIS a Iniciativy 21, takže do diskuse s

provakcinačním imunologem a pediatrem prof. Jaseňakem a

psychiatričkou MUDr. Visolajskou hledali partnera u nás. Dlouhou

cestu do bratislavské televize nakonec podnikla Hanka Zelená. Moc

děkujeme a snad se podobné diskuse vrátí i do České televize.

Okruhy diskuse:

1) Stav imunity ve společnosti Nejen na Slovensku se přehnaly

společností silnější vlna chřipky s průvodními jevy, onemocnění

nezvykle déle trvají, část lidí to spojuje s opatřeními během covidu a

větší izolací, část naopak s oslabením imunity v důsledku vakcinace.

Umíme říci, v jakém stavu je naše imunita, co s ní udělala pandemie

a co očkování? Jaký je rozdíl mezi mRNA vakcínou a jinými

vakcínami, jaký je rozdíl mezi očkovanými a neočkovanými lidmi?

Post-infekční a post-vakcinační imunita: Umíme říci, co je pro

imunitu lepší (a pro kterou skupinu jako), zda další vakcína nebo

překonání onemocnění na covid, která získaná imunita jak dlouho

vydrží, zda jsou rozdíly v nějakých kategoriích pacientů, jako s tím

souvisí mutace viru, jako jiné faktory. Fenomén post-covidu. Kdo

dnes s jakou pravděpodobností onemocní, jak vážně, a proč. Věk, jiné

faktory jako obezita, očkovanost. Proč jsou tak vysoké počty

onemocnění mezi očkovanými lidmi, proč jsou opakovaná

onemocnění i po překonání covidu? Před čím nás ještě chrání a před

čím už nechrání třetí (čtvrté..) očkování? Je ještě u nějaké skupiny

(rizikových jednotlivců) vážný důvod k očkování?

2) Poučení z pandemie a zásady toho, co pro společnost znamená „žít

s covidem“ Ještě zhruba před rokem bylo tématem povinné očkování,

v Evropě ho zavedlo Rakousko, opatření se postupně všude uvolnila.
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Co bylo ze zpětného pohledu a s dnešním poznáním oprávněné, co

bylo podceněno a co bylo naopak přeceněno? Jak zpětně hodnotíte

návrh na očkování dětí? Jak dospělé populace? Kdo přesně tvořil

rizikovou skupinu, které šlo o život? Co je poučení se zkušeností s

masivním využitím mRNA vakcíny, v čem je pokrok, v čem jsou

problémy, je právní regulace nastavena dostatečně, resp. co by se

mělo změnit? Při porovnání odlišných přístupů a odlišné zdravotní

péče a také odlišného zdravotního stavu populace (výskyt nadváhy,

dlouhověkost apod.) – jak zní vaše hodnocení po 3 letech od

rozšíření covidu? Jaká by měla být opatření, pokud by se covid opět

rozšířil?

MUDr. Hana Zelená, Ph.D. je matkou čtyř dětí. Vystudovala

všeobecné lékařství na 3. lékařské fakultě UK v Praze. Po dosáhnutí

atestace z lékařské mikrobiologie, se ujmula vedení vedení oddělení

virologie a Národní referenční laboratoře pro arboviry, stála se

konzultantem antibiotického střediska, získala doktorát z

epidemiologie a po mnohaletých snahách v r. 2020 otevřela

laboratoř BSL3 pro vysoce rizikové viry a bakterie.

Reprezentuje ČR v organizaci EVD-LabNet, která sdružuje experty z

celé Evropy v laboratorní diagnostice nových, importovaných a

nebezpečných virových nákaz. Je členkou poradního orgánu

Ministerstva zdravotnictví Národního institutu pro zvládání

pandemie (NIZP) a členkou Společnosti pro lékařskou mikrobiologii

(SLM JEP). Je autorkou a spoluautorkou několika desítek

odborných publikací v recenzovaných vědeckých časopisech

převážně v oboru klinické virologie, z toho 12 článků z posledních 2

let se týkalo onemocnění covid-19. Přednáší na vědeckých

konferencích v ČR i v zahraničí (2008-2022 více než 150 přednášek)

a na vzdělávacích kurzech Institutu postgraduálního vzdělávání ve

zdravotnictví (IPVZ). Je podporovatelkou Zdravého fóra,

zakládající členkou a předsedkyní Sdružení mikrobiologů,

imunologů a statistiků (SMIS), signatářkou Charty 2022.

https://www.nespokojeny.cz/tag/hana-zelena/


4/4

 

 


